
Aan Gemeenteraad gemeente Haarlem

Onderwerp: Zienswijze over de HOV door en voor Haarlem Noord.

Haarlem 23-02-2016 

Geachte gemeenteraad,

HOV route is al bepaald.
Leefbaarheid en veiligheid spelen daarbij een belangrijke rol.
Zorgpunt, belangrijke groep kwetsbare verkeer deelnemers o.a.(voetgangers, 
moeders met kinderwagens, en onze oudere medebewoners en natuurlijk leerlingen 
van de Cirkel) die veilig aan de overkant willen komen.( midden geleiders bieden geen 
veiligheid) ook erg gevaarlijk.
Drie VRi's verwijderen voor een bus die drie minuten sneller zou kunnen rijden.

Oversteekplaatsen geven schijnveiligheid ( Ambtenaar en wethouder) moeten er eerst weer 
ongelukken plaatsvinden, zie motie Vreemd 31 januari 2013 getekend (PvdA, CDA, SP, Groenlinks, 
OPH, Actiepartij) Onderzoek bureau VIA adviseert uitbereiding van VRI's hard nodig.

Snelheid toekomstige situatie is nog niet bekend, dus weer een zorgpunt (audit) indien nodig 
monitoren en maatregelen nemen ( weer extra kosten).

Risico's en kanttekeningen extra belemmeringen: Spaarnelanden, lossen en laden van vrachtwagens 
bij winkels.
Er verdwijnen 9 parkeerplaatsen en er worden 4 gezonde bomen gekapt ( waar weer geplant)?

Wordt het een geldverslindende operatie voor slechts op drie minuten tijdwinst.

Oplossing : het softwarematig regelen van de VRI's en met bij de bus het KAR systeem toepassen.

Laten we vooral de Rijksstraatweg leefbaar en veilig houden voor medebewoners en gebruikers van 
de Rijksstraa"-----

Hoogachtenc, 
Gerard Duppen 
Indischestraat 119 
2022 VR Haarlem
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